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 نشست مدیران مخابرات 
شرق استان گلستان 

نشست مهندس سید مهدی حسینی مدیرعامل 
مخابرات ، با مدیران مخابرات شرق استان 
گلستان  برگزار شد. در این نشست که مهندس 
شهمرادی عضو هیئت مدیره ، معاونین و تنی 
چند از مدیران وروسای ستادی مخابرات 
استان نیز حضور داشتند ضمن بررسی عملکرد 
مخابرات شهرستانهای شرق استان نسبت به 
برنامه ریزی و طراحی پروژه های توسعه ای 
لازم ، اقدام شد.  مهندس سید مهدی حسینی از 
روسای مخابرات شرق استان خواست تا نسبت 
به اولویت بندی طرحها اقدام نمایند و در اجرای 
طرحها نیاز مشترکان را مد نظر قرارداده و تمامی 
فعالیتها را براساس افزایش رضایت مشترکان 

اجرا نمایند.
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در راستای توسعه دولت الکترونیک؛

بازنگری و اصلاح فرایندهای شرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 

ارومیه در دستور کار قرار گرفت
دراجرای ماده 36 قانون مدیریت خدمات 
کشوری و توسعه دولت الکترونیک و براساس 
سیاستهای راهبردی سازمان مدیریت و برنامه 
ریزی استان آذربایجان غربی بازنگری و اصلاح 
فرایندها و روشهای مورد عمل با رویکرد 
خدمات مطلوب و سهل و آسان به مردم شریف 
استان آذربایجان غربی، شروع شده است لذا 
مشتریان شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه ارومیه می توانند با تکمیل و ارسال فرم 
ذیل شرکت را در راستای ارتقای کمی و کیفی 
خدمات یاری نمایند و بدین منظور مشتریان 
فرم تکمیل شده را به آدرس الکترونیکی 
urmia�info&niopdc.ir و یا شماره دورنگار 

33467771 ارسال نمایند.
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برگزاری جلسه شورای فرهنگی 
شرکت پالایش نفت آبادان

در این نشست که با حضور امام جمعه و 
اعضای شورای فرهنگی پالایشگاه آبادان 
تشکیل گردید، مدیرعامل با تشکر از حضور 
حجت الاسلام ابراهیمی پور گزارش فشرده 
ای از همکاری های متقابل شرکت پالایش نفت 
آبادان و دیگر دستگاه های اجرایی شهر در زمینه 
های فرهنگی، هنری، ورزشی و اجتماعی ارائه 
نمود. پس از آن، اعضاء در زمینه چگونگی 
پذیرایی از زائران اربعین حسینی در موکب 
شهرستان آبادان در گذرگاه شلمچه، برگزاري 
محافل انس با قرآن در ماه مبارک رمضان، 
اجراي مسابقات فرهنگي مذهبي، برگزاري 
هم اندیشی های مختلف، توزیع کتب فرهنگي 
مذهبي و اجراي طرح تکریم ارباب رجوع 
به بیان نقطه نظرات خود پرداختند. در پایان 
نماینده ولی فقیه در شهرستان آبادان با بیان 
اینکه پشتیبانی های پالایشگاه آبادان از فعالیت 
های فرهنگی، هنری، ورزشی و اجتماعی شهر، 
مغفول مانده است، این حمایت ها را ستودنی 
برشمرد. از اهداف مطرح شده این جلسه می 
توان به تعالي فضاي فرهنگي، انسجام بخشی 
به اولویت ها و فعالیت های فرهنگي سازمان، 
گسترش و ترویج فرهنگ اسلامي در حوزه 
های عملیاتي و ستادي، حفظ و تقویت 

ارزش های اسلامي ملي و انقلابي اشاره نمود.
شوراي فرهنگي شرکت پالایش نفت آبادان 
عهده دار راهبردسازی، نظارت و تجزیه وتحلیل 
وضعیت فرهنگي این شرکت در جهت تحقق 
اقتصاد مقاومتی بوده و به منظور اجرایي 
شدن منویات مقام معظم رهبري در حوزه 
فرهنگ عمومي و هم چنین امکان پیگیري 
بخشنامه ها و  اساس  بر  و گزارش گیری 
آئین نامه های صادره در خصوص تشکیل 
شورای فرهنگی و با هدف ایجاد وحدت 
رویه، برنامه ریزی و انسجام در انجام برنامه های 
فرهنگی، اقدام به برگزاری جلسات به صورت 

دوره ای کرده است.
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بازدید معاون وزیر بهداشت از مرکز 
بهداشتي درماني شماره 6 ساري و 
پایگاه هاي پزشک خانواده شهري

دکتر سیاري معاون وزیر بهداشت  با 
حضور در شهر ساري  از مرکز بهداشتي 
درماني شماره6 ساري ودو پایگاه  پزشک 
خانواده شهري بازدید کردند و از نزدیک در 
جریان نحوه ي اجراي برنامه پزشک خانواده و 
اقدامات انجام شده قرار گرفتند. همچنین معاون 
بهداشت وزارت بهداشت  با حضور در میان 
مردم شهر ساري  در سطح خیابان و مراکز خرید 
در خصوص  رضایتمندي برنامه هاي پزشک 
خانواده  سوالاتي را کردند.  گفتني است  در 
این بازدیدها دکتر محمدجواد کبیر مدیرعامل 
سازمان بیمه سلامت ایران ، دکتر کلانتري قائم 
مقام معاون بهداشت وزارت بهداشت و دکتر 
قاسم جان بابایي رئیس دانشگاه علوم پزشکي 
مازندران و دکتر اعرابي معاون بهداشتي دانشگاه 
علوم پزشکي مازندران و جمعي از مسئولین 
معاونت بهداشتي این دانشگاه  در این بازدید 

دکتر سیاري را همراهي مي کردند.

با مدیریت شرکت آب و فاضلاب استان؛
طرح قرائت آنلاین کنتورهای خانگی در آذربایجان 

شرقی اجرا شد
تبریز- اسد فلاح- شرکت 
استان  فاضلاب  و  آب 
آذربایجان شرقی با همکاری 
شرکت داده پردازان نواندیش 
موفق به اجرای طرح قرائت 
آنلاین کنتورهای خانگی شد.

به گزارش خبرنگار ما در تبریز، 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی با اعلام این خبر 
گفت: در این طرح که برای اولین بار در شرکت های آب و فاضلاب انجام 
می گیرد کنتورهای موجود در شبکه توزیع به صورت خودکار قرائت شده و 
میزان مصرف از طریق شبکه gsm/gprs  به پایگاه داده مرکزی شرکت ارسال 
می شود.مهندس علیرضا ایمانلو، در خصوص مزایای استفاده از این طرح، 
افزود: از مزایای مهم این طرح امکان مشاهده میزان مصارف مشترکان در 
زمان دلخواه و به تبع آن شناسایی مصارف غیر متعارف، کنتورهای خراب و 
ترکیدگی داخل شبکه می باشد که تاثیر قابل ملاحظه ای در کاهش آب بدون 
درآمد دارد .وی هزینه پایین اجرا بدلیل طراحی بهینه و 100& داخلی با استفاده 
از متخصصان داخل کشور، امکان ایجاد حساب کاربری برای مشترکان در 
سایت شرکت بمنظور مشاهده میزان مصارف توسط مشترک که نقش مهمی 
در میزان کاهش مصرف از منظر رفتار شناسی اجتماعی دارد و تشکیل یک 
پایگاه اطلاعاتی جامع از رفتار مصرف کنندگان را از دیگر مزایای استفاده از 
این طرح در مقایسه با سایر طرح های مشابه عنوان کرد .شایان ذکر است 
طرح حاضر در مقیاس پایلوت در پنجاه نقطه از سطح شهر تبریز با موفقیت 
کامل مورد بهره برداری قرار گرفت، اطلاعات دریافتی از این سامانه ها پس 
از مقایسه با قرائت دستی در چندین دوره مورد سنجش قرار گرفت و از نظر 
صحت و استمرار ارسال داده ها مطابقت کامل مشاهده شد و شرکت در حال 
فراهم آوری مقدمات جهت توسعه این سامانه برای کنتورهای خانگی و غیر 

خانگی می باشد.
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مانور ارزیابی مولدهای اضطراری برق مراکز حساس در 

هرمزگان 
مولدهای  ارزیابی  مانور 
اضطراری برق سازمانها و 
هرمزگان   حساس  مراکز 
همزمان با سراسر کشوربرگزار 
شد.این مانور به مناسبت هفته 
پدافند غیرعامل برگزار شد که 

میزان آمادگی مولدهای اضطراری در هنگام قطع برق شبکه سراسری مورد 
ارزیابی قرار گرفت. در این مانور که با حضور سجادی مدیرکل پدافند غیرعامل 
هرمزگان، مهندس ارجمند مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق و رئیس 
کارگروه انرژی پدافند غیرعامل استان در مرکز دیسپاچینگ شرکت توزیع 
نیروی برق برگزار شد، آمادگی این مراکز جهت مقابله با بحران در هنگام 
قطع احتمالی برق  بررسی شد.در این مانور با هماهنگی واحدهای عملیاتی 
و با فرمان مرکز دیسپاچینگ شرکت توزیع نیروی برق ، برق چند دستگاه 
اجرایی و مراکز حساس قطع شد که بلافاصله مولدهای اضطراری وارد مدار 
شدند.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان هرمزگان هدف از اجرای 
این مانور را ارتقای سطح آمادگی دستگاههای اجرایی برای مقابله با اتفاقات و 
حوادث طبیعی عنوان کرد و افزود: مانورهای عملیاتی علاوه بر حفظ آمادگی 
سبب تبادل تجربیات و اطلاعات و افزایش سطح هماهنگی بین دستگاهها 
برای اقدام لازم در شرایط اضطراری می شود.مهندس ارجمند با بیان اینکه 
شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان همواره آمادگی خود را  برای مقابله با 
شرایط بحرانی و اضطراری جهت تامین برق مطمئن حفظ می کند، گفت: 
مراکز حساس و حیاتی استان از آمادگی مطلوبی به منظور تامین اضطراری 

برق برخوردار هستند
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کرمانیها ، دو میلیارد و هفتصد میلیون متر مکعب گاز 
مصرف کرده اند

مدیر عامل شرکت گاز استان 
کرمان ضمن اعلام این خبر 
ادامه داد ، مشترکین محترم 
تجاری،  بخشهای خانگی، 
و  کشاورزی  نیروگاهی، 
جایگاههای سی ان جی استان 
در هفت ماه امسال دو میلیارد 

و هفتصد میلیون مترمکعب گاز مصرف کرده اند.مهندس ودیعتی مدیرعامل 
شرکت گاز استان کرمان همچنین ادامه داد ، مشترکین بخش خانگی در ماه 
های گرم سال حدود 11 درصد گاز مصرفی استان را به خود اختصاص 
می دهند و این درحالی است که در ماه های سرد سال این رقم به بیش از 40 
درصد می رسد . بخش خانگی در مهر ماه امسال 41میلیون متر مکعب گاز 
مصرف کرده است.ودیعتی افزود: گازرسانی به صنایع از جمله اولویتهای 
این شرکت به شمار می رود و تاکنون  606 مشترک صنعتی و 73 جایگاه 
سی ان جی از نعمت گاز بهره مند شده اند .مهندس ودیعتی همچنین گفت : 
به طور متوسط ، روزانه دوازده میلیون متر مکعب گاز از طریق سه خط اصلی 
تامین کننده گاز استان تحویل این شرکت می گردد که بیش از شش میلیون 
متر مکعب آن به بزرگترین مصرف کننده گاز استان یعنی نیروگاه کرمان تعلق 
می گیرد .محمد علی ودیعتی جهت مشترکین خانگی بیان داشت ، مهمترین 
مسئله رعایت دمای رفاه است. بر اساس استاندارهای جهانی ، دمای آسایش 
18 الی 20 درجه سانتی گراد است . به ازای افزایش هر یک درجه دما در 
فصل زمستان ، مصرف انرژی حرارتی به طور متوسط 5 درصد افزایش پیدا 
می کند . وقتی دمای ساختمان را در زمستان از 20 به 25 درجه افزایش می 
دهیم  یعنی مصرف انرژی حرارتی به طور متوسط 25 درصد افزایش پیدا 
کرده است.استفاده از یک دما سنج برای نشان دادن دما ، استفاده از پنجره های 
دوجداره  ،نصب پرده های ضخیم استفاده از پوشش مناسب در منزل  از جمله 
مواردی هستند که با رعایت آنها می توان هزینه قبض گاز خود را کاهش دهیم. 
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دیدار مدیرعامل مخابرات گلستان با امام جمعه گنبد 
مهندس سید مهدی حسینی مدیرعامل مخابرات گلستان با حجت الاسلام 
سبحانی امام جمعه شهر گنبد دیدار داشت.  در این دیدار که مهندس خسروی 
رئیس مخابرات گنبد نیز حضور داشت مهندس سید مهدی حسینی ضمن 
اعلام طرحهای در دست اقدام مخابرات گنبد گفت : هماهنگی و همکاری 
تمامی ادارات و حمایت مسئولان شهرستان میتواند در اجرای طرحها بسیار 
موثر بوده و میتواند راهگشای موانع موجود بر سر راه خدمت رسانی به مردم 
گردد.همچنین حجت الاسلام سبحانی ضمن تقدیر از خدمات ارائه شده 
توسط مخابرات ، راهکارهای لازم  جهت  خدمت رسانی به موقع و سریع 
به مردم را برشمرد و گفت : تامین ارتباط مخابراتی مردم از وظایف  مخابرات 

است که باید با برنامه ریزی مدون نسبت به اجرای آن اقدام کرد.

اخبار خبر

این نمایشگاه، با حضور برخی 
مسئولان دستگاه های اجرایی 
استان و تولیدکنندگان مصالح 
ساختمانی کشور در مصلی یاسوج 
برگزار شد. مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی کهگیلویه 
و بویراحمد در جمع خبرنگاران 
در حاشیه بازدید از این نمایشگاه 
گفت: نمایشگاه ›صنعت کاشی و 
سرامیک، و شیرآلات بهداشتی 
ساختمان، سیم و کابل و آسانسور 
و پله برقی‹، ›خانه، آشپزخانه، 
مبلمان و لوستر، حمام و جکوزی‹ 
و ›درب و پنجره و صنایع وابسته‹ 
از 26 تا 29 آبانماه از ساعت 

16 تا 21 پذیرای متخصصان و 
علاقه مندان است. سهراب بنام 
افزود: این نمایشگاه در فضایی به 
وسعت 900 مترمربع و با حضور 
بیش از 25 شرکت برپا شده است. 
وی اظهار کرد: یکی از مزیت های 
این نمایشگاه، این است که فعالان 
این بخش در استان می توانند به 
راحتی با آخرین فناوری  های 
این حوزه در سایر استان ها آشنا 
شوند. بنام بیان کرد: شرکت هایی 
از تهران، البرز، اصفهان، چهارمحال 
بختیاری و کهگیلویه و بویراحمد 
در این نمایشگاه حضور دارند 
تا جدیدترین تکنولوژی های 

گذارند. نمایش  به  را   خود 
شهرکهای  شرکت  مدیرعامل 
صنعتی کهگیلویه و بویراحمد 
تصریح کرد: برگزاری نمایشگاه 
های تخصصی سبب شناسایی 
آسانتر تولیدات صنایع کشور می 
شود و این مساله رقابت های سالم 

داخلی را در پی دارد. 
وی بیان کرد: استان کهگیلویه 
های  زیرساخت  بویراحمد  و 
مناسبی برای سرمایه گذاری در 
بخش های مختلف تولیدی دارد و 
شرکت شهرکهای صنعتی آمادگی 
دارد به صورت ویژه از سرمایه 
گذاران حوزه صنعت ساختمان 

حمایت کرده و سرمایه گذاری در 
این بخش را توسعه دهد. شرکت 
شهرک های صنعتی کهگیلویه و 
بویراحمد، اداره کل صنعت، معدن 
و تجارت، شرکت نمایشگاههای 

بین المللی استان، مدیریت مصلی 
امام خمینی )ره( یاسوج، مجمع 
امور صنفی، شرکت غرفه آفرینان 
نوین ایده در برپایی این نمایشگاه 

موثر بودند.

تبریز� اسد فلاح� در همایش 
سالانه سراسری مدیران و مسئولان 
ارشد سازمان حراست وزارت نفت، 
حراست منطقه 8 عملیات انتقال گاز 
ایران موفق شد در ردیف برترین ها 

قرار گیرد.
به گزارش خبرنگار ما در تبریز، 
رئیس حراست منطقه 8 عملیات 
انتقال گاز ایران با اعلام این خبر گفت: 
در این همایش که با حضور وزرای 
نفت و اطلاعات، معاون وزارت 
خارجه، دادستان کل کشور و همچنین 
روسای حراست کل کشور و سازمان 
حراست صنعت نفت برگزار شد، به 
بحث و بررسی عملکرد حراست ها 
در سال گذشته و شیوه های مبارزه 
با فساد و بررسی راهبردهای برنامه 
پنج ساله حراست پرداخته شد. 
حمید فروغ ریحانی افزود: پس 
از ارزیابی عملکرد و فعالیت های 
حراست های تابعه صنعت نفت در 
حوزه های مختلف از جمله حفاظت 
فیزیکی، حفاظت پرسنلی، حفاظت 

حفاظت  آموزش،  الکترونیک، 
فناوری اطلاعات در سال گذشته 
حراست  داوران،  هیات  توسط 
منطقه 8 عملیات انتقال گاز ایران با 
کسب رتبه برتر از بین 51  شرکت 
تابعه صنعت نفت، رکورد دیگری 
را درتقویم افتخارات خود به ثبت 
رسانید. وی، اجرایی نمودن برنامه 

های ابلاغی سالانه، بهره گیری مناسب 
از نیروهای جوان و تحصیلکرده در 
حراست های تأسیسات در جهت 
اهداف سازمان � برگزاری دوره 
های آموزشی مختلف برای مشاغل 
حساس � تجهیز ایستگاه های تقویت 
فشار واندازه گیری گاز  به سیستم 
های حفاظت الکترونیک و دوربین 

مداربسته � تشکیل و به روزرسانی 
پرونده های پرسنلی، نظارت بر 
توجیه  بیگانه،  اتباع  تردد  کنترل 
کارکنان اعزامی به خارج از کشور، 
حفاظت از اسناد و اطلاعات طبقه 
بندی را از اهم فعالیت های حراست 
منطقه 8 عملیات انتقال گاز دانست. 
رئیس حراست منطقه 8 عملیات 

انتقال گاز ایران، نظارت بر اجرای 
دستورالعمل های حفاظت فناوری 
اطلاعات � اجرای دستورالعمل 
های حفاظتی در راستای پیشگیری 
از بروز سرقت و خرابکاری، تقویت 
حفاظت پیرامونی تأسیسات با توجه 
به مرزی بودن منطقه � آماده به کار 
نگهداشتن تجهیزات اختصاصی 
حراست، تأمین به موقع لوازم و 
البسه مورد نیاز نیروهای نگهبانی و 
حراست های تابعه را از دیگر فعالیت 
های حراست این منطقه اعلام نمود. 
فروغ ریحانی در پایان تاکید 
کرد: برگزاری همایش های سالانه، 
فرصتی را فراهم می نماید تا مدیران 
و دیگر مسئولین اندیشه ها و دیدگاه 
های خود را در همه اشکال از جمله 
مدیریت، ارتباطات بحران، مسئولیت 
های اجتماعی و ... را با یکدیگر در 
میان گذاشته و با آگاهی از الگو های 
موفق، شناسایی نقاط قوت و قابل 
تقویت،  فضای مناسب را برای رقابت 

سالم فراهم سازند.

 25 شرکت مصالح ساختمانی، جدیدترین فناوری های خود را 
در نمایشگاه تخصصی صنعت ساختمان به نمایش گذاشتند

مهدي جمالي نژاد شهردار اصفهان در 
همایش ملي مصرف بهینه آب در صنعت 
گفت: از همه مسئولاني که در زمینه مصرف 
بهینه آب گام برداشته اند، قدرداني مي کنیم 
یقیناً شهرداري اصفهان نیز در این زمینه 
همکاري خواهد کرد. وي نظام شهري 
کنوني را یک نظام بیمار دانست و گفت: 
مهاجرت هاي بي رویه از سایر شهرها و 
روستاها به اصفهان مشکلات زیادي را 
بوجود آورده است. جمالي نژاد اظهار کرد: 
باید به سمت ایجاد صنایع پاک حرکت 
کنیم و در این مسیر رویکرد اقتصادي 
دانش بنیان مي تواند اصفهان را نجات 

دهد. وي خاطرنشان کرد: با ایجاد رینگ 
ها و زیرگذرهاي مختلف، مشکل ترافیکي 
اصفهان حل نمي شود و تراکنش شهرها و 
روستاها به یک بازنگري جدي نیاز دارد. 
جمالي نژاد با اشاره به این مطلب که صنایع 
پاک با ایجاد شهرهاي ویژه علم و فناوري 
شروع بسیار خوبي بوده و این نظام اصل 
و رویکرد فعلي است خاطرنشان کرد: 
سالهاست که کابوس وحشتناک و دلهره 
کم آبي، به یکي از دغدغه هاي اصلي 
اندیشمندان مبدل گردیده است.  وي با 
تأکید بر اینکه ما تنها چشم امید به سخاوت 
باران دوخته ایم و قصور کرده ایم، تصریح 

کرد: با توجه به تدوین برنامه اصفهان 1400 
با حضور صنعتگران، نخبگان و دانشگاهیان 
براي تبدیل شهر اصفهان به یک بوم شهر 
بطور جدي باید ورود کنیم. جمالي نژاد 
افزود: استاندارد محیط زیست از الزامات 
صنایع جدید و شهري است که باید لحاظ 
شود و استفاده از کمربندهاي سبز در توسعه 
پایدار باید از رویکردهاي مدیریت شهري 
باشد. وي افزود: بوم شهر با صنعت و استفاده 
از انرژیهاي نو و مصرف بهینه آب، سازگار 
مي باشد و در این مسیر تحولي عظیم در 
استفاده از گونه هاي گیاهي و یا فضاي سبز 
مقاوم به گرما ایجاد مي کند. دکتر بردبار 

دبیر این علمي همایش نیز گفت : همایش 
مذکور محیط مناسبي را براي گردآوري و 
تبادل اندیشه هاي فرهیختگان دانشگاهي و 
قشر مجرب و خبره صنعتي جامعه فراهم 
آورد. وی تصریح کرد: آب به عنوان یک 
مؤلفه اصلي براي برقراري توسعه پایدار، 
امنیت، صلح و محیط زیست محسوب مي 
گردد بویژه اینکه کشور ما به لحاظ اقلیمي 
در موقعیت کمي بارش و محدودیت منابع 
آبي قرار گرفته است از سوي دیگر کاهش 
نزولات آسماني شرایطي فراهم کرده است 
تا همواره به دنبال روشهایي براي مصرف 

بهینه آب باشیم.

مهندس صفرعلی جمال لیوانی درمصاحبه با پایگاه خبری 
شرکت گازاستان گلستان گفت:براساس برنامه ریزیهای انجام 
شده افزون بر7400 کیلومتر خطوط تغذیه و توزیع وهمچنین  
259 هزارعدد انشعاب گازاستان  مورد بررسی و کنترل قرار 
گرفت. وی افزود:این کاربا همت وتلاش کارکنان بازرسی فنی 
شرکت دربازه زمانی 18 ماه گذشته انجام شد که در این رابطه 
خطوط تغذیه،شبکه توزیع ها وانشعابات گاز 29 شهرو 730 

روستا مورد کنترل قرارگرفت.
  ایشان همچنین گفت:درهمین راستا همزمان با روند توسعه 
شبکه ها ،خطوط تغذیه وتوزیع گازدرسطح استان،عملیات  
نشت یابی و کنترل نشتهای احتمالی خطوط نیز درطول سال 

انجام می شود. مهندس جمال لیوانی تصریح کرد:هرساله تیم 
نشت یابی واحد بازرسی فنی با استفاده ازامکانات وظرفیتهای 
موجود  شبکه توزیع وتاسیسات گازرسانی شرکت را براساس 
استانداردIGS  بصورت دقیق وکامل نشت یابی می کنند تا بتوانیم 
با این اقدام ازخطرات احتمالی درتاسیسات مدفون وغیرمدوفون 
به نحومطلوبی صیانت نمائیم. وی یادآورشد:این شرکت با هدف 
به روزرسانی تکنولوژیهای موجود نشت یابی وکیفی کردن روند 
انجام کار،درحال طراحی نرم افزارنشت یابی وپیاده سازی آن 
درسطح استان می باشد. مدیرعامل شرکت گازاستان گلستان 
درخصوص اهداف برنامه نشت یابی تاسیسات گازگفت:هدف 
این شرکت ازانجام این عملیات ،کاهش آلایندگی های زیست 

محیطی ،جلوگیری ازهدررفت گاز طبیعی، جلوگیری از 
بروزحوادث  ناشی ازنشت گاز،ارتقای سطح کیفی تاسیسات 

گازرسانی می باشد.

کارگاه آموزشی یک روزه جنسیت و 
توسعه با حضور عضو هیات علمی و رئیس 
دانشکده روانشناسی و علوم تربیتی دانشگاه 
تهران و جمعی از بانوان شرکت در دو تایم 

صبح و بعد از ظهر برگزار گردید.
در این نشست سرکار خانم دکتر احمدی 
رئیس دانشکده روانشناسی و علوم تربیتی 
دانشگاه تهران روابط اجتماعی،صفات 
شخصیتی،نگرش ها، رفتارها، ارزش ها، 
قدرت نسبی و نفوذ را در کارگاه آموزشی 
و  پرسش  توسعه بصورت  و  جنسیت 

پاسخ مورد بررسی قرار داد. وی افزود : 
در روند توسعه، راهبردهای ارتقای برابری 
جنسیتی، فرصت های برابر، ظرفیت سازی، 
تشکیلات، توانمند سازی زنان، اقدامات 

اساسی به منظور افزایش برابری جنسیتی در 
دستور کار قرار می گیرد. عضو هیات علمی 
دانشگاه تهران بیان کرد: اگر زنان بخواهند در 
سطوح کلان مدیریتی قرار بگیرند می بایست 
با برنامه ریزی مدون، ارتقاء دانش علمی و 
فنی و کسب تجربه نقش خود را در فعالیت 
جامعه به منصه ظهور رسانند.دکتر احمدی 
به اهداف توسعه در اجلاس سران کشورهای 
عضو سازمان ملل اشاره کرد و گفت : هشت 
هدف به منظور دستیابی به صلح و امنیت، و 
توسعه پایدار ترسیم شده است و کشورها 

را موظف می سازد برای مبارزه با فقر، بی 
سوادی،توجه به آموزش و پرورش، نابرابری 
جنسیتی، مرگ و میر کودکان و توجه ویژه به 
مادران، محیط زیست و ... تلاش مضاعفی 
بعمل آورند. خانم دکتر احمدی به نقش 
مادران در تربیت فرزندان و توسعه اشاره کرد 
و گفت : توسعه یک مفهوم متعالی است که در 
محتوا و نمود دارای مختصات فرهنگی است 
و بر تحول ارگانیک دلالت دارد و هدف از 
توسعه، ایجاد زندگی پرثمر و دستیابی فزاینده 

انسان به ارزش های فرهنگی است.

شهردار اصفهان:

با حضور صنعتگران و نخبگان براي تبدیل شهر به یک بوم شهر بطور جدي ورود کنیم

مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان خبر داد:

بازدید و کنترل بیش از 7400 کیلومتر خطوط تغذیه و توزیع و 259 هزارعدد انشعاب گاز

بانوان شرکت ملی حفاری ایران در کارگاه آموزشی جنسیت و توسعه شرکت کردند

در همایش سالانه سراسری مدیران و مسئولان ارشد سازمان حراست وزارت نفت؛

حراست برتر شرکت ملی گاز ایران به منطقه 8 عملیات اختصاص یافت


